
Referat fra bestyrelsesmøde onsdag den 14. januar 2015 

 

1. Legeplads – Der skal etableres dræn omkring jordvold, når der ikke er så 

vådt mere. Resten opføres, når det er muligt. Cado ønsker en 

delbetaling, da alle materialer er indkøbt. Bestyrelsen foreslår en 

gennemgang af legepladsen, før vi aftaler en betaling. Der er aftalt 

beplantning med Anders, som plantes, når det bliver muligt. 

2. Fastelavn – Der afholdes fastelavn søndag den 15. februar. Invitationer 

uddeles til alle husstande. 

3. Nabohøring – kommunen har sendt brev til grundejerforeningen vedr. 

beskæring af Øststien. Leif har snakket med Johannes, og det er aftalt, 

at grundejerforeningen sikrer beskæring af træerne. Bestyrelsen 

undersøger, hvor meget havemanden skal have for dette.  

4. Generalforsamling – Det planlægges at afholde generalforsamling 

mandag den 13. april.  

5. Vejfest – Der planlægges vejfest lørdag den 15. august. Det foreslås, at 

der etableres festudvalg. 

6. Havedag – Der planlægges havedag den 3. maj. Linda laver invitation. 

7. Festtelt – Grundejerforeningens telt bliver opbevaret på et lager i 

Snoldelev, som der betales 600 kr. for årligt. Teltet kan lejes ud for 500 

kr. Bestyrelsen låner det gratis. Henvendelse til kasseren. Det lægges på 

hjemmesiden, at man kan leje teltet. 

8. Færdiggørelse af området – Der var aftalt overdragelse Svendsen pr. 

1/11-2014. Siden da er der ikke sket noget, og bestyrelsen afventer, at 

området færdiggøres, før nu overdragelse aftales. 

9. Næste bestyrelsesmøde – Næste bestyrelsesmøde afholdes mandag den 

23. februar kl. 20. 


